
Gümüşhane Süleymaniye’de Tarih Şaha Kalktı

Gümüşhane’nin eski yerleşim yeri olan Süleymaniye Mahallesi’nde Belediye
Başkanlığı tarafından yaklaşık 20 milyon lira bedelle restore edilen Zeki
Kadirbeyoğlu Konağı ve yeniden yapılan Paşa Hamamı, kurtuluş gününde düzenlenen
törenle açıldı.

https://gumushanedenhaber.com/gumushane-suleymaniyede-tarih-saha-kalkti/


Gümüşhane’nin yöresel yemeklerinin sunulacağı Zeki Kadirbeyoğlu Konağı yeniden
düzenlenerek faaliyete geçirilirken, konağın bahçesinde yıkıntı halde ortaya
çıkarılan Paşa Hamamı da yeniden yapıldı.



Haftada 3 gün erkeklere 3 gün kadınlara hizmet verecek olan hamamın saunasıyla
birlikte kentte büyük bir eksikliği gidermesi bekleniyor.
Önceki yıllarda yapılan otel ve çay bahçesiyle birlikte hareketlenen bölgede
konağın yanında ve hamamın üst kısmındaki alanda dinlenme alanları da yaz
mevsimiyle birlikte hayata geçirilecek.
“Gümüşhane, mevzu bahis vatan olunca, birleşmenin, beraber hareket etmenin güzel
örnekleriyle doludur”
Açılış töreninde konuşan Vali Alper Tanrısever, “Bundan 106 yıl önce şanlı
ecdadımızın, kahraman Türk askerinin ve kahraman Gümüşhanelilerin kanlarını
dökerek çok zor şartlarda kurtarılışın yıldönümündeyiz. Bu şan, bu şerefle ne
kadar övünseniz azdır. Bu ecdatla, bu tarihle ne kadar iftihar etseniz azdır.
Anadolu’nun her yanı olduğu gibi Gümüşhane’mizde toplumsal birlik ve beraberlik
sağlanınca, mevzu bahis vatan olunca, birleşmenin, beraber hareket etmenin güzel
örnekleriyle doludur. Kahraman ecdadımız kimin ne olduğuna bakmaksızın mevzu
bahis vatan olunca birleşmiş ve Moskofa karşı mücadeleye girişmiş, kutsal, aziz
bildiğimiz vatan toprağını bu işgalden kurtarmıştır. Bu bize ecdadımıza layık
olmanın yanında toplumsal birliğimizin ve beraberliğimizin ne kadar önemli
olduğunu, bir ve birlikte hareket ettiğimiz takdirde yenilmez ve defedilemez
düşmanlara karşı dahi galip gelebileceğimizin çok güzel bir örneğidir. Duam, bu
kurtuluş gününde birlik beraberliğimiz bozulmasın, toplumumuza, birliğimize,
nifak sokmak isteyenlere fırsat vermesin. Rabbim inşallah bu topraklara bir daha
düşman ayağını bastırmaz. Bizlere de bu şanlı tarihe, bu şanlı ecdada, bu kutsal
davaya layık olma, onun uğrunda savaşma, mücadele etme, atalarımızdan aldığımız
bu güzel toprakları, bu güzel yurdu daha da ileriye taşıyıp evlatlarımıza teslim
etmeyi nasip etsin inşallah” dedi.
“Süleymaniye’de kamunun yanında el ele verip özel sektörle de birtakım işler
yapmanın, kadın kooperatiflerini ayaklandırmanın zamanı”
Süleymaniye Mahallesinin ve Gümüşhane’nin turizmin merkezi olma yolunda
ilerleyeceğine vurgu yapan Vali Tanrısever, “Belediyenin yaptıkları var,
Valiliğin yaptıkları var. Şimdi el ele verip özel sektörle de birtakım işler
yapmanın, kadın kooperatiflerini ayaklandırmanın zamanı. Eğer birlik ve
beraberlik olursak bunların hepsinin üstesinden gelebiliriz. Emeği geçen herkese
özellikle belediye işçilerimize sonsuz teşekkürler ediyorum. Hayırlı uğurlu



olsun” diye konuştu.
“Yaklaşık iki yıldır burada çalışmalarımız sürüyor”
Belediye Başkanı Ercan Çimen de konuşmasında Gümüşhane’nin düşman işgalinden
kurtuluşunun 106. yıldönümünde bu güzel tesislerin açılışını
gerçekleştirdiklerini belirterek, “Bu güzide mahallemizde tarihi konağımızda
yöresel yemeklerimizi ziyaretçilerimize sunacağız. Tarihi Paşa Hamamını da
eskisini aratmayacak şekilde yeniden yaptık, imar ettik. Çevre düzenlemesiyle
yazın buraya gelecek vatandaşlarımızın rahatlıkla kullanabileceği hamam, sauna,
konak ve güzel bir çay bahçesiyle hizmet edeceğiz.  Yaklaşık iki yıldır burada
çalışmalarımız sürüyor. Bundan sonra burası şehrimizin yöresel yemeklerinin
yenileceği bir yer. Gümüşhane Belediyesi tarafından çalıştırılacak hem hamam hem
sauna hem konak” dedi.
“Burası bizim için bir mihenk taşı”
Süleymaniye’nin kalbi olacak bu tesislerin yaklaşık 20 milyon liraya mal
olduğunu ifade eden Başkan Çimen, “İnşallah burada sizlerin önderliğinde
Süleymaniye Kayak Merkezini de hayata geçireceğiz. Şehrimizin gelişimini turizme
borçlu olacağımızı burada göstereceğiz. Burası bizim için bir mihenk taşı. Bu
mahalleye çivi çakan, emeği geçen herkese teşekkür ediyorum. Oteliyle,
konağıyla, hamamıyla, daha sonra kayak merkeziyle bismillah diyeceğiz”
ifadelerini kullandı.


